
 

Interpelacja nr 18 

z dnia 2 kwietnia 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie zabytkowej hali KS ,,Orzeł” 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się z zapytaniem, jakie środki przewidziane są na remont zabytkowej hali 

KS ,,Orzeł” oraz o termin przejęcia hali przez władze Dzielnicy i rozpoczęcia prac 

zabezpieczających tudzież renowacyjnych. 

Mieszkańcy niepokoją się widząc, że hala niszczeje i że obecny użytkownik nie dba 

należycie o stan obiektu i jego estetykę.  

Dodatkowo chcielibyśmy uzyskać informację na temat planowanego terminu i zakresu 

wnioskowanych przez społeczników i mieszkańców konsultacji w sprawie sposobu 

przyszłego zagospodarowania ,,Orła”. 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


